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BR.0002.5.2013       

    

 
P R O T O K Ó Ł  NR   XXVIII/13 

Z XXVIII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 
która odbyła się w dniu 23 maja 2013r. 

 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 17:00 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15 

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta 
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
4. Krzysztof Bugla  Radca Prawny 
5. Irena Sotomska Skarbnik Gminy 
6. Agnieszka Senterkiewicz  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
7. Jarosław Płóciennik Kierownik Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
8. Mirosław Jarząbek          Zastępca Komendanta Straży Gminnej 
9. Michał Kos Prezes Straży Pożarnej 
10. Paweł Turkot Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego „Eko-Babice” 
11. Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XXVIII sesji Rady Gminy 
Stare Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym 
Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy w związku z zbliżającym się dniem Samorządu Terytorialnego 
złożył podziękowania Wójtowi, Radnym, pracownikom samorządowym, sołtysom, wszystkim 
osobom działającym na rzecz samorządu za wysiłek, ciężką pracę i zaangażowanie w 
rozwiązywanie codziennych problemów społeczności lokalnej, za wszystko co do tej pory 
uczynili, za inicjatywy, przedsięwzięcia przyczyniające się do rozwoju naszej gminy. Życzył 
Wszystkim i ich rodzinom satysfakcji z życia zawodowego i osobistego, dostatku i szczęścia.  
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2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Spytał  
czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Wójt Gminy wniósł wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
stanowiska dotyczącego lokalizacji masztów fotoradarowych na terenie gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy o rozszerzenie 
porządku obrad.  
 
Wniosek Wójta Gminy został przyjęty w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”, przy obecności 14 radnych (1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nowy punkt porządku obrad wprowadza  
w punkcie 10. 
 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XXVII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

a) podjęcie uchwały. 
7. Sprawozdanie z działalności straży gminnej 

a) podjęcie uchwały. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Straży Gminnej 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu Straży Gminnej 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego lokalizacji 

masztów fotoradarowych. 
11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

a) podjęcie uchwały. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów  

od Agencji Nieruchomości Rolnych. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie nieruchomości 

oznaczonej nr ew.97/20 położonej we wsi Babice Nowe. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice  

na 2013r. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 
16. Zapytania radnych. 
17. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad. 
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3. Przyjęcie protokółu z XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali projekt protokółu z XXVII 
sesji Rady Gminy, Biuro Rady zgłosiło następującą  autopoprawkę: 
na stronie 8 w ostatnim zdaniu zamiast „Wieloletnim Planem Finansowym” powinno być 
„Wieloletnią Prognozą Finansową”. 
 
Radni w głosowaniu jawnym, przyjęli protokół z XXVII sesji Rady Gminy, jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− uczestniczył w posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa    
oraz w posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej, 

− skierował dwa pisma do Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury 
Fizycznej w tym jedno pismo z Zespołu Szkolnego - Przedszkolnego zgodnie z 
rozdzielnikiem przekazał do radnych, 

− przekazał radnym pismo wyborcy skierowane do Komendanta Policji Powiatowej 
Policji, 

− udzielił zainteresowanej odpowiedzi na dwa złożone pisma, informując że sprawy 
poruszane w piśmie nie należą do kompetencji Rady Gminy jednocześnie wskazując 
odpowiednie instytucje, 

− przekazał radnym korektę sprawozdania finansowego „Zestawienie zmian w funduszu 
jednostki sporządzone na dzień 31 grudnia 2012r”, 

− zwołał dwa wspólne posiedzenia Komisji w celu omówienia sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za rok 2012, sprawozdania finansowego gminy za rok 
2012, zapoznania się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Stare Babice sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Stare Babice za 
2012r oraz w celu omówienia projektów uchwał do XXVIII sesji Rady Gminy, 

− podjął działania do zwołania XXVIII sesji Rady Gminy, 

− dokonał analizy oświadczeń majątkowych radnych,  

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− uczestniczył w konferencji "Metropolia Warszawska" która była poświęcona 
problemom aglomeracji metropolitalnych i postępem prac legislacyjnych, 

− odbył naradę z przedstawicielem „Orange” w sprawie planów inwestycyjnych na 
terenie naszej gminy, 

− podpisał umowę na dofinansowanie projektu „Obchody 700-lecia Babic”, 

− przeprowadził rozprawę administracyjną dotyczącą budowy parkingów u zbiegu ulic 
Warszawskiej i Reymonta,  
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− dokonał kolejnych uzgodnień z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej Babice 
w sprawie budowy nowej strażnicy, 

− przeprowadził negocjacje w sprawie wysokości odszkodowania za grunt pod drogi 
gminne, 

− przeprowadził naradę z dyrektorem Polskiej Grupy Energetycznej rejon Pruszków 
dotyczącą zagadnieniom infrastruktury energetycznej w naszej gminie,  

− brał udział w seminarium Akademii Obrony Narodowej w sprawie bezpieczeństwa 
lokalnego, 

− przeprowadził kolejną turę negocjacji z przedstawicielami Agencją Nieruchomości 
Rolnych w sprawie możliwości pozyskania gruntów na potrzeby rozwoju gminy, 

− zorganizował zebranie z właścicielami gruntów w kwartale ulic Kutrzeby, 
Sienkiewicza, Osiedlowej i Koczarskiej w sprawie warunków możliwości przystąpienia 
gminy do opracowania Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla 
tego obszaru, 

− odbył naradę z prezesem Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania w sprawach 
wysypiska Radiowo, 

− przeprowadził następną turę negocjacji w sprawie odszkodowania za grunt pod drogi 
gminne, 

− brał udział w gali finałowej konkursu "Dobry Klimat dla Rodziny" który był 
przeprowadzony pod patronatem pary prezydenckiej, 

− dokonał kolejnych uzgodnień z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej 
Borzęcin w sprawie budowy nowej strażnicy, 

− przeprowadził naradę z burmistrzem Ożarowa Mazowieckiego w sprawie możliwości 
modernizacji rowu O-16 biegnącym przez teren gmin.  

 
W dalszej części Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie 
międzysesyjnym tj. od  26 kwietnia 2013 do 23 maja 2013. Poinformował, że w tym okresie 
podjął 20 zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 

– zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzenia 
pracowników Urzędu Gminy Stare Babice.  – dokonał zmiany w kategorii 
zaszeregowania maksymalnego wynagrodzenia miesięcznego.  

– w sprawie  nabycia nieruchomości na cel publiczny -  nabył  działkę o pow. 0,0500 ha 
we wsi Zielonki Parcele z przeznaczeniem na cel publiczny – pod drogę gminną za 
kwotę 90 000 zł.  

– w sprawie zmiany Zarządzenia nr 2/2013 dot. wykonania uchwały budżetowej 
Gminy Stare Babice na 2013 rok w związku z uchwałą Nr XXVI/278/13 Rady Gminy 
Stare Babice z dnia 21 marca 2013 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare 
Babice na 2013 rok.   – zarządzenie realizowane w toku roku budżetowego 2013 

– w sprawie zmiany do Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Stare Babice-   
dokonał zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Urzędu w następujący sposób: w 
Referacie Podatków i Ewidencji Działalności Gospodarczej i Referacie Ochrony 
Środowiska zwiększył zatrudnienie o 1 etat w związku z realizacją ustawy o 
utrzymaniu czystości w gminie, oraz zwiększył w Referacie Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami o 0,5 etatu w związku ze zwiększeniem prac w zakresie scalenia 
gruntów.  

–  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na rok 2013 rok – dokonał 
zwiększenia w planie dochodów o kwotę  11 552,66. Dokonał zwiększenia w planie 
wydatków o kwotę 11 552,66 zł na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie 



Protokół Nr XXVIII/13 

Strona 5 z 18 

oleju napędowego oraz na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej dla 
uczniów o charakterze socjalnym. 

– w sprawie zmieniające Zarządzenie w sprawie nabycia nieruchomości – dokonał 
zmiany kwoty nabycia. Kwota uległa zmianie w związku z wzajemnymi rozliczeniami 
opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości z tytułu podatku  i 
należnego stronom odszkodowanie  

– w sprawie przekazania sprawozdania finansowego Gminy Stare Babice za rok 2012- 
przekazał Radzie Gminy sprawozdanie finansowe za rok 2012, składające się z bilansu 
wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, łącznego bilansu 
obejmującego dane wynikające z bilansu samorządowych jednostek budżetowych. 
Łącznego zysku i strat (wariant porównawczy) obejmującego dane wynikające z 
rachunków zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych. Łącznego  
zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian w 
funduszu samorządowych jednostek budżetowych  

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do sprzedaży w drodze przetargu - podał do publicznej wiadomości na okres 21 dni 
wykaz  nieruchomości  na sprzedaż w drodze przetargu w Latchorzewie działka o pow. 
46 m₂ Zatwierdził kwotę czynszu w wysokości 1500 zł (brutto). Okres trwania najmu 
zatwierdził na 9 miesięcy.  

– w powołania komisji do przeprowadzenia naboru na stanowisko urzędnicze do 
Referatu Ochrony Środowiska Urzędu Gminy Stare Babice – do komisji powołał 
Marcina Zająca jako Przewodniczącego oraz Wiesławę Wojtachnio, Piotra 
Czajowskiego oraz Elżbietę Cieniak  jako członków komisji  

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działkę  
z przeznaczeniem pod drogę położoną we wsi Janów o pow. 0,0052 ha za kwotę  10 
400,00 zł.,  

– w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 
2013-2020 - dostosował wartości poszczególnych kategorii WPF do wartości 
przyjętych Uchwałą Nr 27/278/13 Rady Gminy z dnia 25 kwietnia 2013 oraz 
Zarządzeniem na 40/2013 z dnia 29 kwietnia 2013 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działkę z przeznaczeniem 
pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o pow. 0,0500 ha za 
kwotę  90 000,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę  
z przeznaczeniem pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o 
pow. 0,0500 ha za kwotę  90 000,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę z przeznaczeniem 
pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o pow. 0,0500 ha za 
kwotę  90 000,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę z przeznaczeniem 
pod drogę położoną we wsi Janów  o pow. 0,0083 ha za kwotę  7 470,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę z przeznaczeniem 
pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o pow. 0,0500 ha za 
kwotę  90 000,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny – nabył działki o łącznej pow. 5296 
m₂ położone we wsi Stare Babice za łączna kwotę 52 960,00 zł. przeznaczone pod rów 
melioracyjny i strefę dojścia do jego konserwacji pod przyszyła drogę dojazdową – ul. 
Mizikowskiego, i jej ewentualne poszerzenie. 
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– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę z przeznaczeniem 
pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o pow. 0,0500 ha za 
kwotę  90 000,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę z przeznaczeniem 
pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o pow. 0,0500 ha za 
kwotę  90 000,00 zł., 

– w sprawie nabycia nieruchomości na cel publiczny - nabył działkę  
z przeznaczeniem pod usługi celu publicznego położoną we wsi Zielonki Parcele o 
pow. 0,0500 ha za kwotę  90 000,00 zł. 

 
Następnie Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych  
na poprzedniej sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XXVII sesji podjęła 13 uchwał, 
uchwały realizowane są następująco: 

– Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania za rok 2012 z realizacji programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego. 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– Uchwała w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Stare Babice na 
lata 2013 - 2020”. 
- złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie inwestycji 
„zagospodarowanie przestrzeni przy budynku komunalnym w Starych Babicach wraz 
z budową parkingu i ciągu pieszo-rowerowego” 

– Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 450/2 położonej 
we wsi Latchorzew w drodze przetargu. 
- działając na podstawie art.35 ustawy o gospodarce nieruchomościami podałem do 
publicznej wiadomości na okres 21 dni wykaz danych o nieruchomości przeznaczonej 
do sprzedaży z uwzględnieniem wartość netto nieruchomości (440.000 zł) oraz 
przeznaczenie działki w planie zagospodarowania przestrzennego (zabudowa 
mieszkaniowa jednorodzinna) 

–  Uchwała  w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Koczargach Starych. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego z 
dnia 13 maja 2013r po poz.5619, wejdzie w życie 28 maja 2013r. 

– Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka za 2012 rok i sprawozdania za 
2013 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– Uchwała w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o 
analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej w Gminie Stare Babice. 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Stare Babice. 
- uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego z 
dnia 13 maja 2013r po poz.5620, wejdzie w życie 28 maja 2013r. 

– Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Stare Babice na rok 2013. 
- uchwała podlega realizacji w podczas całego roku 2013 

– Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków. 
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- uchwałę przekazano Prezesowi Gminnego Zakładu Komunalnego „Eko-Babice”, 
uchwała wchodzi w życie od 1 czerwca 2013r 

– Uchwała  w sprawie dopłat do taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków. 
- uchwała podlega realizacji od 1 czerwca 2013, 

– Uchwała  w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013r. 
- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013r 

– Uchwała  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare 
Babice na lata 2013-2020 
- uchwała podlega realizacji w roku budżetowym 2013r 

– Uchwała  w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji Nieruchomości 
Rolnych. 
- na dzisiejszą sesje przygotowano nowy projekt uchwały 

 
Ponadto poinformował, że działając zgodnie z art. 90  ustawy o samorządzie gminnym   
przedłożył Wojewodzie  i  objęte zakresem nadzoru  Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
uchwały z XXVII sesji Rady Gminy  w ciągu 7 dni od dnia ich podjęcia, a tym samym dochował 
ustawowego terminu. Na podstawie ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych przekazał 
uchwały z XXVII sesji Rady Gminy wymagające publikacji do Redakcji Dziennika Urzędowego 
Województwa Mazowieckiego celem ich opublikowania. 
 
Następnie Wójt Gminy poinformował o 19 sporządzonych aktach notarialnych w okresie 
międzysesyjnym w tym: 

− nabycie 9 działek o łącznej powierzchni 4 500 m2 z przeznaczeniem pod budowę 
gimnazjum w Zielonkach Parceli,  

− nabycie 14 działek o łącznej powierzchni 1 818 m2 z przeznaczeniem pod drogi 
gminne w miejscowościach: Borzęcin Duży ul. Trakt Królewski – 5 działek, Stare 
Babice ul. Mizikowskiego – 6 działek, Janów, Klaudyn, Latchorzew – po 1 działce. 

 

Do przedstawionej informacji przez Przewodniczącego Rady i przedstawionego  
przez Wójta Gminy sprawozdania pytania zgłosili: 
 

Radny T. Szuba poprosił, o rozszerzenie spraw dotyczących: 
- konferencji w temacie „Metropolii Warszawskiej” i wracającym temacie procedur 
legislacyjnych. 
- rozmów na temat zmiany planów zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stare 
Babice. 
 

Radny D. Sobczak zapytał, czy w trakcie rozmów z Polską Grupą Energetyczną był poruszany 
temat częstych wyłączeń prądu na terenie gminy oraz poprosił o rozszerzenie tematu 
dotyczącego wysypiska śmieci „Radiowo”. 
 

Radna J. Maj-Kowalska poprosiła, o przybliżenie tematu skrzyżowania ul. Warszawskiej  
i ul. Reymonta oraz dróg gminnych we wsi Latchorzew. 
 

Radna B. Skrońska poprosiła, o przybliżenie spotkania dotyczącego inwestycji na terenie 
gminy z firmą „Orange”. 
 

Wójt Gminy poinformował, że: 
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- sprawa dotycząca spotkania w temacie „Metropolii Warszawskiej”, spotkanie 
zorganizowane było przez Stowarzyszenie Metropolia Warszawska, dotyczyło idei 
utworzenia Powiatu Metropolitalnego Śląskiego, utworzenie wynikało z inicjatywy Posłów 
okręgu Śląskiego. Idea ta wyklucza zastąpienia obecnych powiatów, a utworzenia 
dodatkowego organu samorządu, sprawa wzbudza wątpliwości, gdyż utworzenie nowej 
jednostki administracyjnej powinna dotyczyć wszystkich miast, a nie tylko miast okręgu 
śląskiego. Na spotkaniu został przedłożony projekt ustawy, 
- sprawa dotycząca zmiany planów zagospodarowania przestrzennego, dotyczy obszaru ulic 
pomiędzy ul. Kutrzeby, ul. Sienkiewicza, ul. Osiedlową i ul. Koczarską, było to kolejne 
spotkanie z właścicielami gruntów w celu zapoznania z podejściem wykupywania gruntów 
pod drogi publiczne, mieszkańcy oczekują że gmina przystąpi do zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego, a potem po cenach rynkowych za grunt budowlany 
wykupi grunty przeznaczone pod drogi publiczne. Dodatkowo mieszkańcy mieli zastrzeżenia 
do budowy rowów odwadniających, 
- sprawa dotycząca Polskiej Grupy Energetycznej, częste zmiany w dostawie prądu wynikają 
z przebicia następującego po kolizji z drzewami, w takiej sytuacji następuje automatyczne 
wyłączenia prądu, a po 50 sek. następuje automatyczna próba podłączenia, jeżeli nadal 
występuje przebicie to próba zostaje zakończona niepowodzeniem, próby mogą być 
wykonywane kilkakrotnie. W celu zredukowania wyłączeń prądu wymagane jest usuwanie 
gałęzi, a dodatkowo planuje się zmianę budowy linii na linie podziemne,  
- sprawa dotycząca wysypiska „Radiowo”, aktualnie negocjowane są warunki finansowe 
korzystania z wypiska przez Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania, które otrzymało zgodę 
na składowanie określonej ilości odpadów oraz zgodę na określone ukształtowanie bryły, 
dodatkowo na spotkaniu padła sugestia aby teren został oddany firmie w użytkowanie 
wieczyste, propozycja wymaga dokładnego przeanalizowania, 
- sprawa dotycząca skrzyżowania ul. Reymonta z ul. Warszawską, problemy wynikają z 
uruchomionego przy tym skrzyżowaniu supermarketu Lidl oraz zjazdów do sklepu, obecnie 
trwa rozprawa administracyjna w tej sprawie, rozpatrywane są niezgodności w budowie 
parkingów w tym zjazdów do sklepu. Odbyła się narada z Departamentem Komunikacji 
Urzędu Wojewódzkiego i Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich, aby wspólnie 
zaradzić zaistniałej sytuacji, 
- sprawa dotycząca wykupienia terenów pod drogi gminne w miejscowości Latchorzew, 
została wynegocjowana forma zakupu na poszerzenie ul. Decowskiego oraz ul. Stanisława 
Zająca, 
- sprawa dotycząca spotkanie z firmą „Orange”, firma odstępuje od planów rozbudowy sieci 
światłowodowych z powodu zmiany strategii rozwoju firmy spowodowanej rozwojem nowej 
technologii „LTE”, czyli przesyłu danych bezprzewodowo, 
Poinformował że, Prezes „Eko-Babie” Paweł Turkot udzieli odpowiedz na pytanie Radnej 
Beaty Skrońskiej, które padło na poprzedniej sesji Rady Gminy w brzmieniu: na jakim etapie 
jest przystąpienie do Programu Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska udzielającego 
dotacji dla mieszkańców na przyłącza wodno-kanalizacyjne oraz czy mieszkańcy zostaną 
poinformowani o możliwości otrzymania dotacji na te przyłącza. 
 
Prezes Sp z o. o. „Eko-Babice” P. Turkot poinformował, że Program Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska, dokładnie nosi nazwę „Dofinansowanie przydomowych oczyszczalni 
ścieków oraz podłączeń do budynków”, program został rozpoczęty w Polsce już w wielu 
miejscach, między innymi w mieście Marki i mieście Jaworzno, największą kwotę 
dofinansowania otrzymało miasto Jaworzno. Dodał, że w przypadku miasta Marki, 
posiadającego podobną ilość mieszkańców jak Stare Babice, jednak miasto nie posiada 
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oddzielnej komórki mogącej zająć się sprawą, dlatego powołano komórkę nazwaną 
„Struktura projektowa” i zatrudniono 18 osób, które parę lat zajmowały się projektem, 
natomiast w mieście Jaworzno liczącym ok. 100 000 mieszkańców, posiadającym 
przedsiębiorstwo wodociągowe zatrudniające ok. 300 pracowników, wydelegowano z ich 
grona pracowników do zajmowania się projektem. Poinformował, że w gminie Stare Babice 
planuje się powołanie pełnomocnika, który będzie zajmował się sprawą projektu, do jego 
obowiązków będzie należało zorganizowanie pracowników, poinformowanie mieszkańców o 
możliwości przystąpienia do projektu oraz zwracanie się indywidualnie do każdego 
mieszkańca z prośbą o podpisanie umowy. Dodał, że planuje się wykonanie przyłączy na 
poziomie w 2013 rok ok. 20%, w 2014 roku ok. 30% a w 2015 roku ok. 40% w celu 
osiągnięcia niezbędnego efektu ekologicznego, pod warunkiem że projekt nie zostanie 
wycofany oraz będzie finansowany na obecnych zasadach. 
 

Radna B. Skrońska zapytała, jakie zainteresowania projektem istniało wśród mieszkańców 
miasta Marki i miasta Jaworzna. 
 
Prezes Sp z o. o. „Eko-Babice” P. Turkot poinformował, że mieszkańcy podchodzili do 
projektu optymistycznie, w jednym przypadku zainteresowanie wynosiło ok. 80% a w 
drugim ok. 90%. Dodał, że podział wykonania projektu na zadania, pozwoli na lepszą 
organizację pracy. 
  

6. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustawą o Policji Komendant Policji 

składa Radzie Gminy informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. Radni 

otrzymali informację Komendanta Powiatowego Policji. Na posiedzeniu Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa odbyła się szczegółowa dyskusja dotycząca 

porządku i bezpieczeństwa. Komisja jednogłośnie rekomenduje przyjęcie przez Radę Gminy 

informacji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/281/13 - w sprawie przyjęcia informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych (jeden 

radny nie brał udziału w głosowaniu) 

 
7. Sprawozdanie z działalności straży gminnej 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z regulaminem Straży Gminnej 
Komendant  przedstawia sprawozdanie roczne z działalności straży w terminie do 30 maja. 
Radni otrzymali sprawozdanie od Komendanta Straży Gminnej. Na posiedzeniu Komisji 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa odbyła się szczegółowa dyskusja dotycząca  
sprawozdania z działalności straży. Komisja jednogłośnie rekomenduje przyjęcie informacji 
przez Radę Gminy. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny D. Sobczak zapytał, jakie czynności wykonuje Straż Gminna, aby poprawić wizerunek 
swojego działania. 
 

Radny S. Lesisz poinformował, że Straż Gminna powinna sprawdzać książeczki szczepień 
zwierząt po wykonywanych szczepieniach, ponieważ podejrzewa że, nie wszyscy mieszkańcy 
wykonują szczepienia we własnym zakresie, a nie korzystają również ze szczepień 
zorganizowanych. Zapytał, czy samochód Straży Gminnej posiada kartę drogową. Dodał, że 
na działkach przy ul. Spokojnej i ul. Krętej nie jest utrzymywana czystość, a w sprawozdaniu 
Straży Gminnej istnieje informacja o pilnowaniu czystości na terenie gminy  przez Straż 
Gminną. 
 

Radny A. Kotwicki poinformował, że nie zgadza się ze zdaniem Radnego Stanisława Lesisza, 
ponieważ spotkał się z zupełnie innym działaniem Straży Gminnej, według jego doświadczeń 
wystarczyło zadzwonić do Straży Gminnej z informacją o zaniedbanej działce, a natychmiast 
pojawiała się Straż Gminna, ustaliła zagraniczny adres właściciela i właściciel otrzymał 
upomnienie, po interwencji Straży Gminnej działka została natychmiast posprzątana. 
 

Radny T. Wiśniewski poinformował, że w roku ubiegłym był świadkiem sytuacji w której 
Straż Gminna odnalazła właściciela działki, który po upomnieniu wykosił oraz posprzątał 
działkę. 
 

Zastępca Komendanta Straży Gminnej M. Jarząbek poinformował, że: 
- sprawa dotycząca działki na rogu ul. Spokojnej i ul. Krętej, osobiście reagował na wezwania 
Radnego Stanisława Lesisza, jednak działka nie posiada prawnego właściciela, ponieważ 
znajduje się w postępowaniu sądowym, dlatego nie ma prawnie osoby od której można 
wyegzekwować posprzątanie działki, 
- sprawa dotycząca karty drogowej, karta drogowa jest prowadzona od pierwszego dnia 
zakupu pojazdu, rejestrowane są w niej informacje: kto prowadził pojazd, ile kilometrów 
przejechał, gdzie pojazd działał oraz w jakim celu, 
- sprawa dotycząca szczepień zwierząt, w czasie kontroli posesji są sprawdzane szczepienia, 
oznakowania posesyjne budynków i ilości zwierząt, dodał że jeśli zwierzęta nie są szczepione 
zostaje zastosowane pouczenie, jeżeli zwierzęta nie zostają dalej zaszczepione zostaje 
uruchomione postępowanie mandatowe, 
- sprawa dotycząca poprawy wizerunku Straży Gminnej, w celu polepszenia wizerunku 
strażnicy biorą udział w pogadankach, prelekcjach, poczcie sztandarowym oraz starają się 
dobrze i do końca załatwić wszystkie zgłoszone sprawy. 
 

Radny S. Lesisz poinformował, że rów we wsi Koczargi Stare na ul. Górki jest zaśmiecony, 
dodał że rów by tak nie wyglądał jeśli byłby nad nim prowadzony nadzór. 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/282/13 - w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

straży gminnej 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 



Protokół Nr XXVIII/13 

Strona 11 z 18 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Straży Gminnej 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że istnieje konieczność dostosowania Statutu 
Straży Gminnej do obecnych uregulowań prawnych. Do obowiązującego Statutu należałoby 
wprowadzić szereg zmian, dla przejrzystości proponuje się uchwalenie nowego Statutu. Na 
wspólnym posiedzeniu komisji zgłoszono wniosek o dokonanie poprawek błędów do 
projektu Statutu na str. 3 w § 8 w punkcie 2 należy skreślić podpunkt a i całe zdanie 
przenieść do punktu 2 oraz w § 12 wyraz „ organizacyjny” zmienić na wyraz „straży”, zgodnie 
z użytą nazwą w § 1  w całym tekście uchwały poprawić na „ Straż Gminną” w odpowiedniej 
liczbie i przypadku oraz dla ujednolicenia brzmień w tekście projektu uchwały wykreślić 
nazwę „Stare Babice”, z uwagi że raz występuje np. Wójt Gminy Stare Babice, w innych 
paragrafach Wójt Gminy, wiadomo, że uchwałę podejmuje Rada Gminy Stare Babice,  
ponadto  w uzasadnieniu do uchwały w drugim zdaniu wykreślić słowo „o prawne”. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie głosowaniu  jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/283/13 - w sprawie Statutu Straży Gminnej 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie Regulaminu Straży Gminnej 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w ramach posiadanych etatów zaistniała 

konieczność zmiany struktury organizacyjnej w Straży Gminnej wynikłej z faktu realizacji 

zadań w celu poprawy porządku i bezpieczeństwa. Z dotychczasowej struktury 

organizacyjnej – sekcji dyżurnych  7 etatów wyodrębniono dwa zespoły: zespół patrolowo – 

interwencyjny 4 etaty, zespół wykroczeń 3 etaty Dotychczasową sekcję finansowo-kadrową -

2 etaty przekształca się na samodzielne stanowiska: główny księgowy ½ etatu, stanowisko do 

obsługi kancelaryjnej, kadr i gospodarki mandatowej 1,5 etatu. Na wspólnym posiedzeniu 

komisji zgłoszono wniosek o dokonanie poprawek  do załącznika przedstawiającego schemat 

struktury organizacyjnej polegający na innej podległości głównego księgowego, ponadto 

podobnie jak w poprzedniej uchwale zgodnie z użytą nazwą w § 1  w całym tekście uchwały 

poprawić na „ Straż”  w odpowiedniej liczbie i przypadku  oraz podobnie jak w poprzedniej 

uchwale dla ujednolicenia brzmień w tekście projektu uchwały wykreślić nazwę  „Stare 

Babice”, z uwagi że raz występuje np. Wójt Gminy Stare Babice, w innych paragrafach Wójt 

Gminy, wiadomo, że uchwałę podejmuje Rada Gminy Stare Babice.  

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie głosowaniu  jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/284/13 - w sprawie Regulaminu Straży Gminnej 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie  „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego lokalizacji 

masztów fotoradarowych na terenie gminy 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ze zmianą rozporządzenia  
Ministra Transportu, Budownictwa  i Gospodarki Morskiej w sprawie lokalizacji, sposobu 
oznakowania i dokonywania pomiarów przez urządzenia rejestrujące, wprowadza się 
cykliczną procedurę audytu urządzeń rejestrujących. Lokalizację stacjonarnego urządzenia 
rejestrującego określa się na okres 40 miesięcy uwzględniając między innymi opinię  
właściwego Komendanta Wojewódzkiego Policji w zakresie zasadności lokalizacji 
stacjonarnego urządzenia rejestrującego. Do wystąpienia o opinię do Komendanta 
Stołecznego Policji załączona będzie uchwała Rady Gminy wyrażająca stanowisko dotyczące 
lokalizacji masztów fotoradarowych na terenie gminy, ma nadzieję, że Komendant Policji 
przy wydawaniu opinii weźmie pod uwagę uchwałę. Rada Gminy na wspólnym posiedzeniu 
radni otrzymali projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
 

Radny S. Lesisz zapytał, gdzie zostaną usytuowane maszty fotoradarowe oraz jaki będzie 
koszt masztów i ich usytuowania. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że maszty są już postawione w miejscach 
stanowiących zagrożenie, szczególne dla dzieci, dlatego najwięcej masztów znajduje się w 
okolicach szkół. Dodał, że nie przewiduje się stawiania dodatkowych masztów a jedynie 
wydania opinii czy istniejące zostały usytuowane w dobrych miejscach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/285/13 - w sprawie stanowiska dotyczącego lokalizacji masztów 

fotoradarowych na terenie gminy 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 

 
11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z obowiązującym Statutem 
Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Kierownik  przedstawia Radzie Gminy pisemne 
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sprawozdanie roczne z działalności Ośrodka. Radni otrzymali sprawozdanie, na wspólnym 
posiedzeniu sprawozdanie zostało omówione, podły pytania na które udzielono odpowiedzi. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/286/13 - w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 

 - podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od 

Agencji Nieruchomości Rolnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na XXVII sesji Rada Gminy podjęła w tej 
kwestii uchwałę, po przekazaniu kompletu dokumentów do zawarcia umowy notarialnej 
Agencja poinformowała Wójta, że w podjętej uchwale Rada Gminy musi zgodnie z ustawą o 
gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa, określić cel na jaki ma być 
nabywana nieodpłatnie nieruchomość, w związku z tym na dzisiejszą sesję przygotowano 
nową treść projektu uchwały uwzględniającą uwagi Agencji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba zapytał, czy zapis w uchwale obliguje do wykonania określonej inwestycji na 
tym terenie oraz czy będzie można przeznaczyć działki na inny cel. 
 
Radny S. Lesisz zapytał, w którym miejscu znajdują się działki otrzymane od Agencji 
Nieruchomości Rolnych. 
 

Radca Prawny K. Bugla poinformował, że z takim zapisem nie będzie można przeznaczyć 
działki na inny cel. 
 

Zastępca Wójta poinformował, że działki znajdują się pomiedzy rowem melioracyjnym a 
działkami prywatnymi. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie głosowaniu  jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/287/13 - w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od Agencji 

Nieruchomości Rolnych. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych (jeden 

radny nie brał udziału w głosowaniu). 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie nieruchomości 
oznaczonej nr ew.97/20 położonej we wsi Babice Nowe. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada oddanie  
nieruchomości o pow. 1734m2 położonej w Babicach Nowych w użytkowanie na okres 99 lat 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Starych Babicach celem wybudowania budynku straży. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/288/13 - w sprawie oddania w użytkowanie nieruchomości oznaczonej 

nr ew.97/20 położonej we wsi Babice Nowe. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 

2013r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
1) zwiększenie dochodów o kwotę 266 080,80 zł dochody w łącznej kwocie po zmianach 

wynoszą 83 479 743,26 z tego: 
a) bieżące w kwocie   66 295 490,26 zł 
b) majątkowe w kwocie                17 184 253,00 zł 

2) zwiększenia wydatków o kwotę  266 080,80 zł wydatki w łącznej kwocie po zmianach 
wynoszą 86 150 436,26 zł z tego: 
a) bieżące w kwocie  64 214 710,26 zł 
b) majątkowe w kwocie                 21 935 726,00 zł 

3) aktualizację dotacji udzielonych z budżetu gminy podmiotom należącym i nie 
należącym do sektora finansów publicznych 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek  został przyjęty jednogłośnie głosowaniu  jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/289/13 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2013r. 

 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2013-2020. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w związku ze zmianą budżetu gminy Stare 
Babice na rok 2013 istnieje konieczność aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili pytań.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały, 
załączników i uzasadnienia oraz poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XXVIII/290/13 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stare Babice na lata 2013-2020. 

 

- podjęta została w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie  „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych. 

 
16. Zapytania radnych. 

 
Radny D. Sobczak zapytał, czy Wójt Gminy posiada wpływ na działalności Ośrodka Zdrowia 
„Sorno”, ponieważ ma zastrzeżenia do działania uruchomionych świadczeń lekarskich w 
zakresie kardiologii, pacjenci po wizycie lekarskiej zostają skierowani na badania lekarskie po 
których nie mogą się zapisać na kolejną wizytę, ponieważ następny wolny termin jest 
dopiero w nowym roku. Dodał, że wymagane jest zwrócenie uwagi właścicielom przychodni, 
ponieważ w przypadku prowadzenia takiej działalności powyższe zachowanie jest 
niedopuszczalne, sprawy powinny być załatwiane z korzyścią dla pacjentów. 
 

Randy S. Lesisz zapytał, ile wynosi koszt przyłącza kanalizacyjnego z metra oraz czy można 
we własnym zakresie wykopać dół na przyłącze kanalizacyjne. 
 

17. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Wójt Gminy poinformował, że Ośrodek Zdrowia „Sorno”, jest związany z Urzędem Gminy 
umową na najem lokalu, według której muszą spełniać usługi dodatkowe dla mieszkańców 
gminy, natomiast nie posiada uprawnień wkraczających w pracę medyczną ośrodka, wszelkie 
skargi i zażalenia należy kierować do osoby za to odpowiedzialnej w Ośrodku Zdrowia, skarga 
może wpłynąć do Urzędu Gminy i zostanie skierowana odpowiednio do Ośrodka Zdrowia. 
Dodał że od pewnego czasu po drugiej stronie ulicy Rynek funkcjonuje drugi Ośrodek 
Zdrowia, który posiada dodatkowe specjalizacje, możliwe że posiadają też specjalizacje z 
kardiologii, na tego typu sytuację najlepsza będzie konkurencja.  
 

Prezes Sp z o. o. „Eko-Babice” P. Turkot poinformował, że w sprawie kosztu przyłączy 
kanalizacyjnych, każdy przypadek jest indywidualny i również indywidualna jest wycena, 
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jeżeli sieć będzie gotowa, każdy mieszkaniec otrzyma zaproszenie w celu przedstawienia mu 
indywidualnej wyceny, otrzyma również adresy wykonawców. Można wykonywać wykopów 
we własnym zakresie ale układanie rur musi odbywać się pod odpowiednim nadzorem w 
celu zachowania parametrów odpływu ścieków. 
 

18. Wolne wnioski i informacje. 
 

Sołtys wsi Stare Babice L. Skrzeczkowska zapytała, czy istnieje możliwość umieszczenia 
automatu do sprzedaży biletów na Rynku w Starych Babicach, lub w autobusach, ponieważ 
mieszkańcy nie mają możliwości zakupu biletów, sklepy ze względu na mały zysk rezygnują 
ze sprzedaży, a na poczcie są duże kolejki opóźniające planowany wyjazd autobusem. 
 

Sołtys wsi Janów W. Sulwiński zapytał, czy istnieje możliwość wybrania pracownika Straży 
Gminnej odpowiadającego za daną miejscowość, aby sołtysi wiedzieli do kogo mogą się 
zgłaszać osoby odpowiedzialne dobrze znałyby sprawy i teren, stwierdził że Straż Gminna 
powinna pełnić patrole w soboty i niedziele, kiedy jest najwięcej wykroczeń. 
 
Mieszkanka wsi Latchorzew E. Kulbik poinformowała o następujących zagadnieniach: 
- posiada tytuł magistra inżyniera skończyła studia stacjonarne na Politechnice Warszawskiej, 
jest nauczycielem fizyki i zajęć technicznych w I Gminnym Gimnazjum w Koczargach Starych, 
ukończyła pięć rodzajów studiów podyplomowych, a w tej chwili robi doktorat, którego nie 
może ukończyć, 
- ukończyła 56 lat i znajduje się w wieku ochronnym przedemerytalnym, dlatego jedyną 
możliwością zwolnienia jej z Gimnazjum jest zwolnienie dyscyplinarne,  
- od października Dyrektor I Gminnego Gimnazjum Pan Piotr Szczepkowski stosuje wobec 
niej mobbing, 
- zajęcia jakie prowadzi z fizyki uzyskały najlepsze wyniki nauczania w szkole ze wszystkich 
przedmiotów, 
- otrzymała nagrodę przydzielana, przez Radę Pedagogiczną, która została odebrana przez 
Dyrektora Gimnazjum 2 dni przed dniem Edukacji Narodowej, nie posiada informacji na co 
zostały skierowane fundusze przeznaczone na nagrodę, 
- uważa że, zachowanie Dyrektora I Gminnego Gimnazjum Pana Piotra Szczepkowskiego, 
który pełni funkcje z zasiedzenia od 22 lat, budzi zastrzeżenie, 
- Wójt Gminy od października nie reaguje na zgłaszane uwagi w sprawie funkcjonowania 
Dyrektora I Gminnego Gimnazjum, 
- Dyrektor Gimnazjum wynajął za pieniądze podatników dwóch ochroniarzy, aby nie mogła 
wejść na zebranie z rodzicami, na którym chciała rozliczyć się z rodzicami z zaliczek na 
wycieczkę szkolną, która się nie odbędzie, pieniądze oddała rodzicom na swoim samochodzie 
przed szkołą, 
- kiedy pojawia się w budynku szkoły Dyrektor Gimnazjum wzywa Policję z Izabelina, bo 
Policja z Starych Babic już nie przyjeżdża na wezwania, ponieważ wiedzą że w stosunku do 
Dyrektora Gimnazjum jest prowadzone dochodzenie przez prokuraturę w Pruszkowie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawy poruszone przez Panią E. Kulbik są 
indywidualne i nie dotyczą bezpieczeństwa uczniów w gimnazjum. 
 
Mieszkanka wsi Latchorzew E. Kulbik stwierdziła, że przekazuje informację dotyczą 
bezpieczeństwa uczniów. Poinformowała o następujących zagadnieniach: 
- rodzice odbierają uczniów ze szkoły oraz do szkoły nie wolno wchodzić absolwentom, 
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- sześciu absolwentów w ciągu 10 lat popełniło samobójstwo,  
- szkoła funkcjonuje nienormalnie,  
- na chęć wykonania spotkania z babciami i dziadkami z okazji Dnia Babci i Dziadka w styczniu 
Dyrektor nie wyraził zgody,  
- Dyrektor zawiesił działanie prowadzonego przez nią koła technicznego dla uczniów 
niepełnosprawnych, 
- Straż Gminna jest wzywana do usunięcia jej z budynku szkoły, a gdy podchodzi do wejścia 
od strony kuchni, to znajdują się tam butelki po piwie, których Straż Gminna nie dostrzega,   
- Dyrektor poinformował że „po jego trupie” otrzyma tytuł Honorowego Profesora Oświaty o 
którego przyznanie wystąpiła w październiku. 
 
Radny A. Kotwicki poinformował, że Rada Gminy nie jest organem uprawnionym do 
rozpatrywania kwestii przedstawionych przez Panią E. Kulbik. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo ww. sprawie, 
na które osobiście odpisał, że Rada Gminy nie jest władna do rozstrzygania konfliktów 
miedzy pracodawcą a pracownikiem. 
 
Radny L. Poborczyk poinformował, że Policja z Izabelina podlega Komendzie Powiatowej 
Policji w Starych Babicach. 
 
Zastępca Wójta poinformował, że sprawa ustawienia automatów do sprzedaży biletów jest 
w trakcie załatwienia, problem w prowadzeniu rozmów wynika z wielkości przedsiębiorstwa 
Miejskiego Zarządu Autobusów, firma w celu zamontowania automatów do sprzedaży 
biletów zobowiązana jest wykonać przetarg, a to wiąże się z dłuższym czasem załatwienia 
sprawy. Dodał że, na następnej sesji Rady Gminy poinformuje o dokładniejszych ustaleniach 
z przedsiębiorstwem.  
 

Wójt Gminy poinformował, że w sprawie dotyczącej ustalenia Strażników odpowiedzialnych 
za dane miejscowości, wprowadzenie tego zadania wymagałoby zwiększenia stanowisk 
etatowych, w ostatnim czasie wykonano rozeznanie w sprawie zwiększenia stanowisk 
etatowych w celu ulepszenia kontroli fotoradarowych, w chwili obecnej sytuacja jest 
niepewna, nie wiadomo czy uprawnienia zostaną utrzymane dla Straży Gminnych, w związku 
z powyższym postanowił wstrzymać się ze zwiększaniem etatów, dodał że ostateczny kształt 
jednostki zostanie sformułowany jeśli przepisy ulegną sklarowaniu. Poinformował, że tak 
samo wygląda sprawa patroli sobotnio-niedzielnych, które czasami się odbywają, jednak nie 
jest to każdy weekend.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że padła informacja że sześciu uczniów 
popełniło samobójstwo, w celu sprostowania chciał poinformować że nie słyszał o żadnym 
uczniu który popełnił samobójstwo, a jeżeli chodzi o absolwentów to nie posiada wiedzy na 
ten temat. 
Dodał że, następna sesja odbędzie się 27 czerwca 2013r o godz. 14.00 wiodącym tematem 
będzie: Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za rok 2012 i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. W związku z 
powyższym poprosił Komisję Rewizyjną o sporządzenie wniosku  najpóźniej  do 12 czerwca 
2013r, tak, żeby do 15 czerwca wniosek został złożony do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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19. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XXVIII sesji Rady Gminy Stare Babice. 
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